
Projekt/Uchwala Nr .........

Rady Miejskiej w Kolbuszowej

z dnia

w sprawie uznania pefycji mieszkaric6w wsi Werynia osiedle Podlesie w sprawie
oSwietlenia drogi w okolicy domriw za niezaslugujAcq na uwzglgdnienie

Na podstawie art' l8b ust. I ustawy zdnia 8 marca 1990 roku o samorz4dzie gnrinnynr
(tj' Dz.U. 22019 t. poz.506) oraz art. 9 ust. 2 ustawy z 1l lipca2Ol4 roku o petycjach (t.j.
Dz..u. 22018 r. poz.870). Rada Miejska w Korbuszowe.j uchwala, co nastqpu.je:

$1. Uzna.ie sig, ze wniesiona w drriu 20 lutego 2019 roku petyc.ja mieszkaficow wsi Weryrria
osiedle Podlesie w sprawie oSwietlenia drogi w okolicy domow nie zaslugu1e na uwzglgclnienic.

$2. Uzasadnienie dla sposobu rozpatrzenia petycji stanowi zalqcz.rik do r.rchwaly.

$3. O sposobie rozpatrzenia petycji Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Kolbuszowej

zawiadomi wnosz4cego.

$4. Uchw'ala wchodzi w zycie z dniem pod.iqcia.
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Uzasadnienie

Do tJrzqdu Mic.jskiego w Kolbuszowe.i wplynqla w dniu 20 lutego 2019 roku petycja.

skicrowana do Rady Mie.iskiej w Kolbr"rszowej. wniesiona przez mieszkaf,c6w wsi Werynia

osieclle Podlesie dotycz4ca wykonania oSwietlenia drogi w okolicy domow. W przedmiotowej
petyc.li mieszkaricy wnoszq o wykonanie oSwietlenia w iloSci trzech lamp wzdluz drogi
w miejscowoSci Werynia osiedle Podlesie. Mieszkaricy w swojej petycji podkreSlaj4, ze

zainstalowanie lamp oSwietler,iowrych znacznie poprawi stan bezpieczenstwa.

Korlis.ja Skarg" Wnioskow i Petyc.ji Rady Miejskie.j w Kolbuszowe.i podcz.as analizy'

przednriotowej petyc.ii. uznala za zasadne skierowanie jej pod obrady Komisji Finansow

i Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Kolbuszowej w celu przeanalizowania moZliwoSci
sfinansowania przez gminE Kolbuszowa zadania o kt6re wnosz4 skladaj4cy petycje oraz

wydania opinii na ten temat. Komisja Finans6w i Gospodarki Komunalnej na posiedzeniu

w dniu 17 kwietnia 2019 roku negatywnie zaopiniowala postulat skierowany w przedmiotowej
petyc.ii rnieszkanc6w wsi Werynia osiedle Podlesie. r-rzna.j4c ze w budzecie gminy Kolbuszowa
na rok bie24cy nie rna zabez.piecznnych Srodkow finansowych na realizacjg inwestyc.li o ktorq
wnioskui4 mieszkancy.

Komis.ia Skarg, Wnioskow iPetycji na posiedzeniu w dniu 28 maja 2019 roku
posilkuj4c sig opini4 Komisia Finans6w i Gospodarki Komunalnej negatywnie zaopiniowala
wniosek zawarty w powy2szej petycji. Komisja dostrzega potrzebg wykonania oSwietlenia
w tej czgsci miejscowoSci Werynia, jednak z uwagi na brak Srodkow finansowych w planie

budzetowym, zadanie to zostanie zarekomendowane do wykonania w kolejnych latacli

budzetowl'ch. Wobec tego Komis.ia wnioskuie do Rady Mie.iskiei

w Kolbuszowcj o uznanie petyc.ii mieszkancow wsi Weryrria osiedle Podlesie w sprawie

wy'konania oSwietlenia drogi w okolicy dom6w za niezaslugujqc4 na uwzglEdnienie.


